
Together We Take Action for Child Protection –  

Joint Initiatives in Tourism 

Panel Guests: 

Theo Noten - Defence for Children – ECPAT Netherlands 

Joyatri Ray - EQUATIONS India  

Stella Cardenas - Fundación Renacer – ECPAT Colombia 

 

Moderation: Mechtild Maurer – Expert for Child Protection   
 

The panel discussion will be held in English 

Wednesday, 04 March 2020, 11:00-12:00 am, Hall 4.1, Big Stage, ITB 

ECPAT Germany 

Tourism Watch-Brot für die Welt  

Hall 4.1, Booth 242  

What can we do together to protect children from sexual exploitation?  
 

Representatives of three initiatives from Latin America, Asia and Europe will present 

their approaches to child protection in travel and tourism. Learn more about the 

Colombian initiative "La Muralla ¡SOY YO!“, a multi-stakeholder response to child 

protection in India and the “Don’t Look Away Campaign” in Europe. Get ideas from 

effective initiatives and find out what you could do to ensure that children are safe and 

not sexually exploited.  



Gemeinsam Stark  
für den Schutz von Kindern im Tourismus 

Sei mit dabei: Preisverleihung des Ideenwettbewerbs für Reisegadgets 
 

 Statements von Unternehmen zu Kinderschutz – wie können Reisende durch Werbegeschenke sensibilisiert werden?  

 Auszeichnung für die beste Reisegadgetidee zu Kinderschutz im Tourismus 

 Präsentation der Ideen und Verbreitungsstrategien von Studierenden & Unternehmen 

 Beiträge zur Aufmerksamkeit für den Kindesschutz & zur Meldeplattform www.nicht-wegsehen.net  

 Trefft die Preisträger_innen und die Unternehmen, die sich für verantwortungsvolles Reisen einsetzen 

WANN & WO: Donnerstag, 05.03.2020 17:15-18:00 Uhr, Halle 4.1 Adventure Stage 


